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PROTOKOŁ Nr LV/2014  

z Sesji Rady Miejskiej  

odbytej w dniu 29 sierpnia 2014r. 

 

Pkt 1. 

Pan Przewodniczący otworzył pięćdziesiąte piąte  w bieżącej kadencji obrady sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 14 radnych. 

 

Powitał radnych, Panią Burmistrz,  Komendanta Komisariatu Policji Pana Dariusza 

Michalskiego, Panią Prezes ZNP Teresę Polak, Radnych Rady Powiatu Wiesława 

Skowrona i Krzysztofa Wojcierowskiego, oraz Dyrektorów jednostek podległych, 

sołtysów i mieszkańców miasta i gminy. 

  

Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

  

Pan Przewodniczący spytał, czy ktoś z radnych ma  jakieś uwagi bądź propozycje do 

otrzymanego porządku obrad. 

Radni żadnych uwag nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący odczytał  proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu  LII,LIII i LIV Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej  

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia Regulaminu Udzielania Pomocy Materialnej o Charakterze 

Socjalnym dla Uczniów Zamieszkałych na Terenie Gminy Stąporków, 

b) sprzedaży nieruchomości położonej w Niekłaniu Wielkim stanowiącej własność 

Gminy Stąporków, 

c) przejęcia przez Gminę Stąporków w użyczenie części nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Krasna,  

d) wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr XVII/101/2008 Rady Miejskiej w 

Stąporkowie z dnia 20 marca 2008r. w sprawie przekazania sołectwom Gminy 

Stąporków lokali świetlic wiejskich i określenia zasad gospodarowania tymi 

lokalami, 

e) zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczącej Suchedniowsko-Oblęgorskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu, 

f) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Stąporkowa, 

g) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stąporków na lata 2014-

2023,  

h) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2014 rok, 

i) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
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8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

9. Sprawy  różne. 

             10. Zamknięcie obrad sesji     

   

W głosowaniu jawnym porządek obrad dzisiejszej sesji został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie. 

 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu   pięćdziesiątej drugiej, pięćdziesiątej trzeciej, 

pięćdziesiątej czwartej Sesji. 

  

Radni w głosowaniu jawnym  protokoły z LII,LIII,LIV przyjęli jednogłośnie. 

 

Pkt 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

 

Pana Wiceprzewodniczący odczytał informację o działalności międzysesyjnej. 

Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Pkt 5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej  

 

Pani Burmistrz   odczytała informację o działalności międzysesyjnej. 

 

 Pkt 6. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

Radny Edward Mazur – złożył interpelację o wybudowanie progów zwalniających na 

ul. Fabrycznej w Hucisku. Zgłaszają się do niego mieszkańcy, że ścigają się tam 

samochody. Nie tak dawno wydarzył się tam wypadek śmiertelny przy zjeździe z tej 

drogi.  

Przypomniał, że w ubiegłym roku składał też interpelację o usunięcie drzew z pasa 

drogi ul. Staszica i wybudowanie chodnika. Dostał odpowiedź, że nie ma pieniędzy na 

wybudowanie tego chodnika, a odnośnie wycięcia drzew, że pas nie jest nasz lecz 

prywatnych właścicieli. W jakimś terminie mieli być ci właściciele zobowiązani do 

wycięcia tych drzew. Do tej pory drzewa są nie wycięte. 

Proponuje aby progi zwalniające sfinansować z pozostałych po przetargu pieniędzy z 

Niekłania na projekt i budowę miejsc postojowych ( ok. 130 tys.). Mieszkańcy 

powiedzieli, że gdy jego interpelacja to mało, to postarają się zebrać podpisy z całej 

ulicy Fabrycznej. 

Radny Robert Dziubiński – spytał jak jest z dofinansowaniem dróg na Oś. Dr. Anki. 

Czy będzie, czy nie będzie dofinansowania. 

 

Pkt 7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 27 

sierpnia zostały omówione    wszystkie projekty uchwał.  

Ponieważ radni mają je przed sobą   nie odczytywał ich treści. 
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Pkt 7 „a” Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Udzielania 

Pomocy Materialnej o Charakterze Socjalnym dla Uczniów Zamieszkałych na 

Terenie Gminy Stąporków, 

   

Radni do tego projektu uchwały nie wnieśli żadnych uwag i nie mieli pytań.  

Uchwała Nr LV/442/2014 w powyższej sprawie została podjęta 14 głosami „za”. 

 

Pkt 7 „b” Projekt uchwały w sprawie    sprzedaży nieruchomości położonej w 

Niekłaniu Wielkim stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

 Radny Edward Mazur – poprosił radnych aby w trosce o finanse gminy nie 

głosowali za sprzedażą tejże działki. Na tej działce znajduje się kontener 

telekomunikacyjny, z którego czynsz dzierżawny ok. 250 zł. miesięcznie jest 

rzeczywistym dochodem gminy. Za sprzedaż działki gmina uzyska niską cenę 

ponieważ są to nieużytki i teren podmokły, natomiast corocznie zyskuje z 

dzierżawy ponad 3 tys.zł. 

  

W głosowaniu jawnym Uchwała Nr LV/443/2014 w powyższej sprawie została 

podjęta 10 głosami „za” i 4 głosami „przeciw”.  

 

Pkt 7 „c”Projekt uchwały w sprawie    przejęcia przez Gminę Stąporków w 

użyczenie części nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Krasna,  

Radni do tego projektu uchwały nie wnieśli żadnych uwag i nie mieli pytań.  

Uchwała Nr LV/444/2014 w powyższej sprawie została podjęta 11 głosami „za”i 3 

głosami „wstrzymującymi się”. 

 

Pkt 7 „d” Projekt uchwały w sprawie   wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr 

XVII/101/2008 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 marca 2008r. w 

sprawie przekazania sołectwom Gminy Stąporków lokali świetlic wiejskich i 

określenia zasad gospodarowania tymi lokalami, 

 Radni do tego projektu uchwały nie wnieśli żadnych uwag i nie mieli pytań.  

Uchwała Nr LV/445/2014 w powyższej sprawie została podjęta 14 głosami „za”. 

 

Pkt 7 „e” Projekt uchwały w sprawie    zaopiniowania projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczącej Suchedniowsko-

Oblęgorskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu, 

Radni do tego projektu uchwały nie wnieśli żadnych uwag i nie mieli pytań.  

Uchwała Nr LV/446/2014 w powyższej sprawie została podjęta 14 głosami „za”. 

 

Pkt 7 „f” Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 

Stąporkowa, 

 Pan Krzysztof Chrzan Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w celu zapoznania 

zebranych z wnoszoną kwestią odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Radni do tego projektu uchwały nie wnieśli żadnych uwag i nie mieli pytań.  

Uchwała Nr LV/447/2014 w powyższej sprawie została podjęta 10 głosami „za”             

oraz 4 głosami „przeciw”. 
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Pkt 7 „g” Projekt uchwały w sprawie   zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Stąporków na lata 2014-2023,  

Pani Skarbnik Gminy – autopoprawka, która została dziś rozdana radnym dotyczy 

Załącznika Nr 2 do WPF gdzie wprowadzony został jeden zapis zgodny z 

Rozporządzeniem Ministra Finansów z 26 sierpnia 2014r. Co prawda zapis ten nie 

ma zastosowania w naszej Gminie niemniej Rozporządzenie nakłada obowiązek 

umieszczenia go we wszystkich gminach. Dotyczy to gmin, które mają programy 

naprawcze. 

Radny Edward Mazur – wypowiedź dotyczy trzech uchwał budżetowych. 

Powiedział, że cieszy go, tak jak zapewne wszystkich, że się buduje w 

Stąporkowie  , ale wyraża swoje zaniepokojenie tym co się dzieje, że nie 

pozyskujemy środków z zewnątrz. Te wszystkie inwestycje, które są robione, są 

robione za pieniądze zewnętrzne, które musimy pożyczyć. Brakło tych 

pożyczonych pieniędzy w wys. 3mln 700 tys. i musimy dopożyczyć już następne 1 

mln.300 tys. Dzisiaj radni muszą podjąć taką decyzję. Wie, że to jest trudna 

decyzja, ale sam już ją podjął i będzie głosował przeciwko, dlatego, że rok 2015 i 

lata następne to lata, w których do gminy winny dotrzeć pieniądze. W latach 

poprzednich nie było robione żadnych inwestycji. Gdybyśmy dostali środki z 

zewnątrz powinniśmy robić wszystko, ale za swoje pieniądze lub za pieniądze 

pożyczane nie powinniśmy tego robić. Powinniśmy to przeczekać tak jak 

czekaliśmy tyle lat   i zrobić gdy pozyskamy 50 czy 60% kosztu inwestycji. 

Jako przykład podał : w wiosce Gosań będzie teraz robiony wodociąg za ok.                  

1 mln. zł. – „0” dofinansowania, w Niekłaniu ocieplenie szkoły kosztowało ok. 

400 tys zł. w ubiegłym roku – nie pozyskaliśmy nawet złotówki a na docieplenia 

jest wiele projektów i mogliśmy pozyskać bez problemu. Np. Dom Kultury złożył 

wniosek na dofinansowanie ocieplenia i uzyskał pieniądze. My robimy to za 

pożyczane i w WPF przedłużony został okres spłaty z 2023r. do 2026r. Kto po nas 

będzie to spłacał. Idą olbrzymie pieniądze z unii jak powiedział Pan Premier Tusk, 

ale trzeba po nie sięgać. Na zrobienie oczyszczalni ścieków potrzebne jest 30 mln., 

gdybyśmy dostali 15 mln i dobierając 15 mln. pożyczki, zamykamy się i nie 

robimy nic bo przekroczymy próg 60%. Następna kwestia, to odwodnienie boisk 

w Niekłaniu. Okazuje się, że firma która wygrała przetarg nie podpisuje umowy 

na wykonawstwo. Urząd Miasta i Gminy nie ogłasza nowego przetargu tylko 

przesuwa na firmę, która jest druga z kolei, ale jest ona droższa o 140 tys. zł. Tych 

pieniędzy nie było zabezpieczonych w budżecie i dzisiaj będziemy głosować, żeby 

dołożyć  . Następny przykład to jest Dom Kultury. Ogłoszony przetarg na 

zagospodarowanie działki przed DK, zabezpieczone jest 100 tys. dziś mamy 

dołożyć 150 tys.zł. Wszystko z naszych pieniędzy, 0 zł. z zewnątrz. Uważam, że 

to jest błąd i będę głosował przeciwko wszystkim trzem projektom uchwał – 

powiedział. 

Pan Przewodniczący powiedział, że dziękuje, że jest wyraźnie powiedziane, że 

będzie radny głosował przeciw. Dlatego prosi Panią Skarbnik, aby powiedziała co 

z Oś. Dr. Anki, bo wnioskuje, że gdybyśmy nie wzięli obligacji Dr. Anki by nie 

była robiona. Dlatego ma mieszane uczucia, bo ktoś walczy o Dr. Anki a nagle 

mówi, że nie robimy jej. 
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Pani Skarbnik – zwiększenie deficytu wynika z faktu, że w budżecie tegorocznym 

jest zaplanowana kwota po stronie dochodów w rozdz. 616 czyli w rozdziale dróg 

w wys. 2 mln. 101 zł. W związku z tym, że dostaliśmy dwie różne interpretacje.  

Wojewódzkiego Inspektora  Nadzoru Budowlanego różni się od Koneckiego 

Starosty w zakresie rozpoczęcia tam działań mamy bardzo duże 

prawdopodobieństwo, że środki w tej wysokości nie wpłyną do naszego budżetu w 

roku 2014. Z racji tego, że na tym zadaniu zależało wielu mieszkańcom, przede 

wszystkim ze Stąporkowa. W m-cu lipcu odbyło się spotkanie z mieszkańcami w 

którym uczestniczyli radni ze Stąporkowa i widzieliśmy, że wszystkim zależy na 

tym zadaniu i jest jakby jednym z priorytetowych dla naszego budżetu, Pani 

Burmistrz podjęła decyzję, że bez względu na to czy w tym roku otrzymamy 

dofinansowanie czy też nie dostaniemy to zadanie musi być zrealizowane. W 

związku z tym zwiększamy deficyt, żeby pokryć i nie płacić kary. My 

podpisaliśmy umowę z wykonawcą na realizację zadania mając w budżecie 

pieniądze przyrzeczone  od Pana Marszałka. Po podpisaniu umowy mamy konflikt 

dwóch stanowisk nadzoru budowlanego. Jeżeli nie wykonamy warunków umowy 

zapłacimy 360 tys. kary wykonawcy. Wprowadzając te pieniądze do budżetu 

mamy gwarancję, że zadanie zostanie wykonane w tym roku i mieszkańcy będą 

zadowoleni. Pieniądze które Pan Marszałek nam przekaże nie w tym, a w 

przyszłym roku wpłyną do naszego budżetu. Żeby budżet był realny uważa, że nie 

było innej możliwości, jak zwiększyć deficyt o 1 mln. 300 tys.zł. do kwoty 5 mln. 

Radny Edward Mazur – odniósł się do wypowiedzi Pana Przewodniczącego który  

sugeruje, że kredyt jest brany na Dr.Anki. Zaplanowane było w budżecie 1.308 

tys. zł. kredytu na Dr.Anki, a będzie wzięte 1 mln 500 tys. to do Dr. Anki brakuje 

nam tylko 190 tys. zł. Dlatego prosi aby nie mówić, że głosuję przeciw Dr. Anki 

bo inwestycja kosztuje 1 mln. 900 tys., a głosuję przeciwko nie pozyskiwaniu 

pieniędzy i wydajemy na rzeczy na które winniśmy pozyskać pieniądze z 

zewnątrz. Robimy to nawet nie za swoje, a za pożyczane.  

Następnie Pan Przewodniczący spytał Panią Skarbnik czy inwestycja Dr.Anki 

kosztuje                 1 mln.900 tys. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy na zadanie wieloletnie 

przebudowa i rozbudowa dróg w gminie Stąporków łączne nakłady od roku  2010 

do 2014 zaplanowano w wys. 2 mln 578 tys.963 zł. z czego na rok 2014 1mln 

988tys.  963 zł. z czego 488 tys 963zł. środków własnych i  1 mln. 500 ze środków 

pokrytych kredytem. 

Pani Skarbnik dodała, że tłumaczyła na Komisji i miała wrażenie, że Pan radny 

zrozumiał treść projektu budżetu. Nie może radny interpretować zapisów kolumny 

w planie uchwały pierwotnej jako zapisu obowiązującego do końca roku. Ustawiła 

źródła finansowania tak, żeby mieć pewność, że zadanie zostanie zrealizowane w 

100% do wysokości środków zaciągniętych z kredytów, a w naszym przypadku z 

emisji obligacji. Jeżeli dochody na zadanie Dr. Anki nam spadają to zaciągamy 

kredyt. Dlatego nie rozumie dlaczego radny tak mówi, bo to nie jest prawda. 

Pani Burmistrz -  stwierdziła, że również nie rozumie dlaczego radny Edward 

Mazur manipuluje informacjami i mówi nieprawdę.   

Mówi aby sięgać po środki unijne. Gmina przecież pozyskała środki na Dr. Anki, 

ale wpłyną do budżetu w 2015r. Zaproponowano nam, że skoro zaczęliśmy to 
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należy robić ze swoich pieniędzy i tak robimy. Dlatego ubolewa nad tym, że 

niektórzy chodzą i mówią że roboty na Dr. Anki zostały wstrzymane. 

Następnie Pani Burmistrz poprosiła radnego Mazura, aby wskazał na co nie 

złożyliśmy wniosków aplikacyjnych. Na to, co można było wnioski zostały 

złożone. 

Na wskazany przez radnego wodociąg w Gosaniu otrzymamy w 2015r. zwrot w 

wys. 70% nakładów. 

Pani Skarbnik – dodała, że nasza gmina na dofinansowanie do dróg na Oś. Dr. 

Anki w 2013r. podpisała preumowę, czyli środki z Urzędu Marszałkowskiego 

teoretycznie mieliśmy zabezpieczone. Byliśmy ich pewni ponieważ wykonaliśmy 

wszystkie wymagania wynikające z zapisów preumowy. 

Radny Edward Mazur – skoro Pani Skarbnik mówi, że ja kłamię, to proszę 

odpowiedzieć. Czy 500 tys. na Niekłań było zaplanowane ze środków własnych 

czy z kredytu. 

Na pytanie na co można było pozyskać środki odpowiada, że na przykład na  

ocieplenie szkoły w Niekłaniu, a zrobiliśmy za swoje. 

 

Uchwała Nr LV/448/014 w powyższej sprawie została podjęta 11 głosami „za”, 1 

głosem „przeciw” i 2 głosami „wstrzymującymi się”. 

  

Pkt 7 „h”  Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2014 rok 

 

 Radni do tego projektu uchwały nie wnieśli żadnych uwag i nie mieli pytań.  

Uchwała Nr LV/449/2014 w powyższej sprawie została podjęta 11 głosami „za”, 1 

głosem „przeciw” i 2 głosami „wstrzymującymi się”. 

 

Pkt 7 „i”  Projekt uchwały w sprawie   emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

 

 Radni do tego projektu uchwały nie wnieśli żadnych uwag i nie mieli pytań.  

Uchwała Nr LV/450/2014 w powyższej sprawie została podjęta 9 głosami „za”, 1 

głosem „przeciw” i 4 głosami „wstrzymującymi się”. 

 

Pkt 8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 Odpowiedzi na interpelacje udzieliła Pani Burmistrz: 

- Radnemu Edwardowi Mazurowi –  

- odnośnie progów zwalniających i wskazanie źródła finansowania - gdyby radny 

zapytał na Komisji lub przyszedł z pytaniem do mojego gabinetu, to wiedziałby, że 

zagospodarowanie działki przy kościele w Niekłaniu, to miejsca postojowe, a także 

teren przed kościołem przy figurze Maryi i schody. To jest drugi etap i też będzie 

ogłoszony przetarg – więc nie wiemy ile tam zostanie środków. 

Jeśli to była interpelacja, to Pani Burmistrz prosi o wyciąg z protokołu i odpowiedź 

będzie na piśmie. 

- jeśli chodzi o wycięcie drzew, to udzielona została już odpowiedź na piśmie. 

- Radnemu Robertowi Dziubińskiemu – odnośnie Dr. Anki. 
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Pani Burmistrz powiedziała, że jest to dość ciekawy temat, bo w zeszłym roku 

podpisała preumowę na dofinansowanie  ( w tym miejscu Pani Burmistrz pokazała 

duży plik dokumentów jako korespondencję jaką prowadzi w tej sprawie). 

Pan mówi o papierach, pukaniu, proszeniu żeby dostać środki unijne, jest to w jej 

ocenie  nienormalne i ma nadzieję, że nadejdzie taki dzień, że akurat ta partia zostanie 

za to ukarana. 

 Podpisana została preumowa na dofinansowanie do dróg na Oś. Dr. Anki, podbite 

zostały pieczątki. Świadczy to o tym, że możemy wchodzić na budowę. Ale 

dowiedziała się, że Pan który każe pukać i prosić opowiada, że te drogi i tak nie będą 

wybudowane. 

W związku z tym, że miał być ogłoszony przetarg na wykonawstwo zadania jeszcze 

raz wystąpiła z pismem ażeby się upewnić czy może to zrobić. Otrzymała ponownie 

odpowiedź, że decyzje zostały dobrze wydane. 

Okazuje się natomiast, że ktoś nadal prosi, żeby te drogi nie zostały wykonane w tym 

roku. 

Wystąpiono nawet do wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego żeby nam 

wstrzymał roboty. Z niewielkim opóźnieniem przez tych którzy przeszkadzają prace 

rozpoczęto i trwają i budowane są piękne drogi. Jeśli ktoś chce zobaczyć zaprasza na 

plac budowy. 

Należy zauważyć, że została podpisana umowa z wykonawcą i nie wywiązanie się z 

niej grozi wypłaceniem przez gminę kary w wysokości 360 tys. firmie. 

Jeszcze raz podkreśliła, że dokumenty zostały właściwie przygotowane i złożone. 

Właściwie również został przeprowadzony przetarg i właściwie podpisana umowa z 

wykonawcą. W tej chwili trwają prace, gdyż Pan Starosta dokumentem z dnia 1.08. 

podtrzymuje wcześniejsze stanowisko i budujemy na zgłoszenie. 

Następnie Pani Burmistrz odczytała pismo wystosowane przez radnego Dziubińskiego 

do Pani Sochackiej z Departamentu Funduszy Strukturalnych w którym wnosi, że jest 

zaniepokojony tym, że drogi na Oś. Dr. Anki nie będą budowane. Otrzymał na nie 

odpowiedź z której wynika że dofinansowanie gmina otrzyma najpóźniej do końca 

czerwca 2015r. 

Dlatego prosi radnego, żeby nie mówił, że roboty są wstrzymane, bo mieszka przy 

jednej z tych ulic i widzi że prace trwają. Prosi ponadto o to, żeby nie chodzić za 

wstrzymaniem robót i nie utrudniać życia mieszkańcom tej gminy i jej jako również 

mieszkance tej gminy. 

Radny Robert Dziubiński – stwierdził, że odczuł, że ten od chodzenia i pukania aby 

utrudnić budowę na Oś. Dr. Anki to jest on. Jeśli chodzi o pismo, wystąpił 

rzeczywiście i otrzymał odpowiedź, że dofinansowanie dojdzie do skutku. Powiedział 

również, że na pewno on nie chodzi i nie mówi, że jest przeciwny i chce wstrzymać 

budowę na Oś. Dr. Anki. Wie, że zgłoszenie na ul. Dr. Anki robił Burmistrz Wojna. 

Jeśli drogi nie ma winno być pozwolenie na budowę, a nie przebudowę drogi.   

Otrzymuje się pozwolenie na budowę domu a nie na przebudowę jeśli tego domu nie 

ma. Tak jak Pani Burmistrz zauważyła również tam mieszka i zależy mu na tej 

inwestycji. 

Pani Burmistrz – odczytała pismo od Pana Starosty z 1 sierpnia 2014r. To Starosta 

decyduje czy to ma być budowa, czy przebudowa. Wynika z tego pisma, że 

podtrzymuje swoje stanowisko z 24 lipca 2014r.( czyli że to może być przebudowa)           
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i oświadcza, że roboty budowlane trwają. Jesteśmy natomiast pierwszą gminą gdzie 

Marszałek wystąpił do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego aby 

upewnić się czy dobrym systemem te drogi są budowane.  

 

Pkt 9. Sprawy  różne 

  

W sprawach różnych głos zabierali: 

Pani sołtys z Lutej podziękowała Pani Burmistrz za wybudowanie drogi gminnej. 

Pani sołtys z Wólki Zychowej podziękowała Pani Burmistrz za wybudowanie drogi           

w Wólce Zychowej, na którą ludzie bardzo długo oczekiwali. 

  

Pkt 10. Zamknięcie obrad sesji     

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji 

dziękując wszystkim za udział. 

Protokołowała                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                        Jacek Kołodziej 

 

 

  

 


